
 

 

Αθήνα, 1 Νοεμβρίου 2024.  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας  

Θέμα: «Σοβαρές δυσλειτουργίες προκαλούνται στο Μαιευτικό Γυναικολογικό Τμήμα του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας 

που καλείται να φιλοξενήσει περιστατικά από άλλες κλινικές»     

Στο ΓΝ Χαλκίδας, εδώ και αρκετό καιρό, λόγω έλλειψης ελεύθερων κλινών σε διάφορες κλινικές του, έχει επικρατήσει η 

πρακτική της φιλοξενίας και νοσηλείας στη Γυναικολογική Μαιευτική Κλινική του Νοσοκομείου αλλότριων περιστατικών. Στο 

πλαίσιο αυτό, οι μαίες της εν λόγω Κλινικής καλούνται να παρέχουν νοσηλευτικές υπηρεσίες στους ασθενείς άλλων κλινικών.  

Ωστόσο, ο Υπουργός Υγείας, σε σχετικές απαντήσεις του στο πλαίσιο του Κοινοβουλευτικού Ελέγχου, είχε τονίσει, τον 

Απρίλιο του 2024, ότι δύνανται μεν να φιλοξενούνται στην Κλινική αυτή περιστατικά άλλων κλινικών, ωστόσο η «παρακολούθηση 

και η νοσηλεία τους βαρύνουν την κλινική από την οποία προέρχονται». Παρά την απάντηση αυτή, όμως, πραγματοποιούνται ακόμη 

και πειθαρχικές διώξεις, με αποτέλεσμα την αποστολή εξώδικου του Συλλόγου Μαιών προς το Νοσοκομείο Χαλκίδας.  

Η έκδοση και τήρηση μίας σαφούς κατευθυντήριας οδηγίας από το Υπουργείο προς τις Διοικήσεις των Νοσοκομείων για 

το συγκεκριμένο ζήτημα, ή παρόμοιας φύσης ζητήματα, θα έχει ως αποτέλεσμα την αποφυγή της ταλαιπωρίας τόσο των ασθενών 

όσο και του προσωπικού.  

Συμπερασματικά:    

Επειδή οι αυξημένες ανάγκες στο ΤΕΠ και τις μεγάλες Κλινικές του ΓΝ Χαλκίδας, που πραγματοποιεί καθημερινά 

εικοσιτετράωρες εφημερίες και εξυπηρετεί πολυάριθμα περιστατικά, σε συνδυασμό με την υποστελέχωσή του, έχουν σαν 

αποτέλεσμα να δημιουργείται σοβαρό πρόβλημα έλλειψης διαθέσιμων κλινών κυρίως σε συγκεκριμένες ειδικότητες, και 

επειδή, ως αποτέλεσμα των παραπάνω, μεταφέρονται στη Μαιευτική Γυναικολογική Κλινική περιστατικά που δεν έχουν 

σχέση με το αντικείμενό της, αλλά ούτε και με τα καθήκοντα των μαιών, στις οποίες συστηματικά πλέον ανατίθεται η νοσηλεία τους,     

ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

Θα προχωρήσει άμεσα στην έκδοση μίας σαφούς κατευθυντήριας οδηγίας, και στον έλεγχο της τήρησής της, ώστε 

νοσηλευτικό προσωπικό (όπως για παράδειγμα οι μαίες) να μην είναι υπεύθυνο για τη νοσηλεία περιστατικών άσχετων 

με την ειδικότητά του, γεγονός που επηρεάζει και την ποιότητα νοσηλείας των ασθενών;    

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές και οι Ερωτώσες Βουλεύτριες 

 

Κεδίκογλου Συμεών  

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας  
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